

Family – Chanukah – Event 5779/2018

with

DAN SAKS

Multi-instrumentalist and vocalist Dan Saks has been an integral part of the NYC alternative Jewish music scene for the past ten years, as the driving force behind the Sephardic rock band “DeLeon”, as a member of the Chanukah rock super group the “LeeVees” and with the popular Jewish children’s band the “Macaroons”. He is also the host and creator of the hit music education podcast for kids, “Noodle Loaf”.

Multi-Instrumentalist und Vocalist Dan Saks war integraler Teil der New Yorker alternativen jüdischen Musik-Szene während den letzten zehn Jahren und die treibende Kraft der sephardischen Rock Band „DeLeon“. Darüber hinaus ist er Mitglied der Chanukka Rock super Gruppe die „LeeVees“ und der populären jüdischen Kinder Band die „Macaroons“. Er ist der Initiator und Gastgeber der podcast Hit-Musikerziehung für Kinder „Noodle Loaf“.

Chanukkiot zünden / Lighting of the Menorah

Maos Zur / Ma’os Tzur

Kürbissuppe / Pumpkin soup

Sufganiot (doughnuts)

Bei / At Migwan, Herrengrabenweg 50, Basel

Samstag, 8. Dezember 2018, Beginn: 17.15 Uhr

Saturday, 8th December 2018, Begin: 5:15 pm